
RADA  POWIATU   

   w SŁUPSKU           

 

OR-II-R.0002.45.2018          

        

Protokół Nr XLV/2018 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 24 lipca 2018 roku 

 

 

XLV sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej  

nr 202 od godz. 14 30. 

 

Ad. I 

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XLV sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał  panią Monikę Panc – pracownika Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku. 

Powitał wszystkich przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewnia radca prawny pani Beata Sadowska. 

Protokolantem obrad była pani Oliwia Bonik z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 20 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. 

Stwierdził, że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Andrzeja Kordylasa. 

 

Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że porządek obrad 

przekazał radnym wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu).  

Zapytał czy radni mają uwagi. Uwag nie było. Przystąpił do realizacji porządku obrad sesji.             
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1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zmiany w porządku obrad.      

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Słupskiego, 

2) w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko etatowego członka Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Gdańsku, 

3) zmieniająca uchwałę Nr XLIII/407/2018 z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie zawarcia 

umowy na realizację zadania pn.„Przebudowa drogi powiatowej nr 1130G na odcinku 

Rogawica-Bięcino (gmina Słupsk i gmina Damnica)”, 

4) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok. 

5. Zakończenie sesji. 

 

Ad. IV  

Podjęcie uchwał:  

ppkt 1) w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają jakieś 

pytania. Głosów nie było.   

(projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu)       

 

Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 3   przeciw - 13  wstrzymał się - 3 radnych 

Pan Starosta nie brał udziału w głosowaniu. 

Stwierdził, że uchwała Rady Powiatu Słupskiego w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia 

Starosty Słupskiego, nie została podjęta. 

 

ppkt 2) w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko etatowego członka Kolegium   

                 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku 

 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że wpłynęło pismo 

dotyczące rekomendacji Pani Moniki Panc na stanowisko etatowego członka Kolegium  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku i zapytał, czy radni mają pytania.  

Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – zapytał się Pani Moniki Panc czy jest mieszkańcem powiatu, gdyż na 

stronie Regionalnej Izby Obrachunkowej zasięg terytorialny Pani pracy jako inspektora, nie 

obejmuje naszego powiatu. A także w sprawie kolegiantów czy wydział zamiejscowy będzie dalej 

funkcjonował?       
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Pani Monika Panc pracownik Regionalnej Izby Obrachunkowej – odpowiedziała, że urodziła 

się i mieszka w Gdańsku. Od 2000 roku zatrudniona jest w Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Gdańsku w Wydziale Informacji, Analiz i Szkoleń. W ciągu ośmiu lat sprawowała nadzór nad 

Powiatem Słupskim i miała przyjemność współpracować z Panią Skarbnik Jadwigą Janicką. Na 

początku czerwca jednostki zostały przetasowane i nie nadzoruję już powiatu, ale jak Pan radny 

zauważył ma w wykazie jednostek Miasto Słupsk. Natomiast oddział zamiejscowy Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Słupsku nie zostanie zlikwidowany. Konkurs został ogłoszony na dwa 

stanowiska etatowego członka kolegium,  co najmniej jedna osoba zostanie zatrudniona w Słupsku. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają jeszcze 

jakieś pytania. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XLV/418/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 lipca 2018 r.                              

w sprawie zgłoszenia kandydata na stanowisko etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku, została podjęta. 

 

Pogratulował i podziękował za dotychczasową pomoc oraz powiedział, że liczą na dalszą owocną 

współpracę dla dobra powiatu. 

(uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

ppkt 3) zmieniająca uchwałę Nr XLIII/407/2018 z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie  

                zawarcia umowy na realizację zadania pn.„Przebudowa drogi powiatowej nr 1130G  

                na odcinku Rogawica-Bięcino (gmina Słupsk i gmina Damnica)” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do Pana Przewodniczącego i Wysokiej Rady 

powiedział, że na to zadanie zostało przyznane 600 000 zł łącznie Powiat Słupski, Gmina Słupsk  

i Gmina Damnica. W ramach ogłoszonego zamówienia publicznego przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Słupsku, najtańsza oferta opiewała na kwotę 841 635,50 zł. W związku z tym  

w porozumieniu z gminami każda jednostka zwiększyła swój wkład o kwotę 80 545,33 zł, aby Pan 

dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych mógł rozstrzygnąć przetarg i podpisać stosowną umowę na 

realizację tego zadania. 

        

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają pytania, 

pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu)       
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Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania:  

za - 20   przeciw - 0  wstrzymał się - 0 radnych 

 

Stwierdził, że uchwała Nr XLV/419/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 lipca 2018 r.                              

zmieniająca uchwałę Nr XLIII/407/2018 z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie zawarcia umowy na 

realizację zadania pn.„Przebudowa drogi powiatowej nr 1130G na odcinku Rogawica-Bięcino 

(gmina Słupsk i gmina Damnica)”,została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił pani Dorocie 

Majchrzak Głównej Księgowej. 

 

Pani Dorota Majchrzak Główna Księgowa – poinformowała, że w związku ze zwiększeniem 

wartości zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1130G Rogawica-Bięcino” należy 

zwiększyć dochody i wydatki o kwotę 261 446 zł. Gmina Damnica i Gmina Słupsk przekaże 

dodatkowe środki w kwocie 80 546 zł każda z nich. W związku z powyższym wartość zadania 

wzrasta z kwoty 600 000 zł do kwoty 841 638 zł. Również należy zwiększyć wartość dochodów  

i wydatków o kwotę 19 808 zł w związku z umieszczeniem dziecka, które znajduje się w Centrum 

Dziecka dla Dzieci w Ustce do Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Psychiatrycznego Dzieci  

i Młodzieży zgodnie z postanowieniem sądu. Gmina, w której zamieszkuje dziecko będzie 

współfinansowała pobyt dziecka w Zakładzie w kwocie 5 132 zł, pozostała kwota 14 676 zł 

pochodzić będzie z tytułu gospodarowania mieniem skarbu państwa. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu)       

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania.  

Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – zapytał, czy te kwoty są zgodne z przepisami, czy to są kwoty umowne 

między jednostkami? 

 

Pani Dorota Majchrzak Główna Księgowa – odpowiedziała, że kwoty są zgodne z ustawą  

o świadczeniach opieki zdrowotnej, gdyż tam jest metodologia liczenia, w zależności ile dziecko 

przebywa w danej placówce, to oblicza się procentowo taki koszt jego utrzymania. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają jeszcze 

jakieś pytania. Pytań nie było. 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 
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podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLV/420/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 lipca 2018 r.  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

Poinformował, że na sesję przybył jubilat ksiądz prałat Jan Gierjatowicz, który obchodzi 80 

rocznicę urodzin i w imieniu wszystkich radnych i przybyłych na sesję, złożył życzenia jubilatowi. 

 

Ad. V 

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został wyczerpany. Zamknął XLV sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                   

i wszystkim obecnym za udział w obradach.  
     

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na płycie DVD oznaczone Protokół                             

Nr XLV/2018 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 lipca 2018 roku i przechowywane jest przy 

protokole w Wydziale Organizacyjnym. 

 

zakończenie godz. 15 00 

          Przewodniczący Rady 

                 Jan Olech 

Protokołowała: 

Oliwia Bonik 

 

 

 

 

 


